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PROTOKÓŁ NR XXVI/2021 

Z SESJI RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 29 LISTOPADA 2021 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych    – 15 

Liczba obecnych – 14 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

Sekretarz  – Alina Jarecka 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

2) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy 

Budziszewice, a także zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie odpadami  

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym, 

3) zmiany budżetu gmina na 2021 rok, 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień, 

6) ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

7) rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022, 

8) Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Budziszewice na 

lata 2021-2026. 

5. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami Rady Gminy. 

6. Zapytania i wolne wnioski. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 
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PUNKT  1 

               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  powitał obecnych i dokonał otwarcia XXVI sesji 

Rady Gminy Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że na 15 radnych obecnych jest 14. 

 

PUNKT  2 

                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poinformował, że do zaproponowanego porządku 

obrad proponuje się dodanie w Punkcie PODJĘCIE UCHWAŁ jako podpunktu 1A uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia takiej stawki 

opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomościach 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy Budziszewice, a także 

zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

Następnie przedstawił porządek obrad, po czy zapytał o uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

PUNKT 3 

              PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z POPRZEDNIEJ  SESJI 

 

Protokół Nr XXV/2021 wyłożono do wglądu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z ostatniej   

sesji Rady Gminy, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                 –  0 

• wstrzymało się   –  0 

Protokół z poprzedniej  sesji  przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina nieobecna 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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PUNKT 4 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 

 

1) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

 

Wójt – Marian Holak – poinformował, że zebraliśmy dużo więcej odpadów niż zakładaliśmy. W 

związku z tym przy obecnej stawce zabraknie nam na ten cel ponad 100 tysięcy złotych. 

Abyśmy mogli dołożyć z budżetu musimy podjąć uchwałę.  Gdybyśmy takiej uchwały nie podjęli to 

stawka za śmieci musiałaby już wzrosnąć. 

Dodał, że zebraliśmy 4 razy więcej odpadów wielkogabarytowych niż szacowaliśmy.  

Nazbieraliśmy także dużo więcej odpadów bio. 

Nadmienił, że wytwarzamy sporo więcej odpadów niż mieszkańcy sąsiednich gmin. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o przedstawienie opinii wypracowanej w 

tej sprawie przez Komisje. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 

listopada 2021 roku pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie pokrycia części 

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się   – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina nieobecna 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXVI/142/2021 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały 
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2) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe na terenie Gminy Budziszewice, a także zwolnienie w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami  komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że w związku z tym, iż brakuje nam środków na gospodarowanie 

odpadami proponujemy wzrost stawki za śmieci o 1zł, tj. z 24 na 25zł. 

Ponadto aby zachęcić mieszkańców do kompostowania bioodpadów proponujemy wzrost ulgi z 4 na 

8%. 

Radny – Dariusz Smoleń – chodzi o to aby oddawać mniej śmieci. 

Wójt – Marian Holak – proszę zwracać uwagę przy odpadach gabarytowych, aby były to nasze 

odpady, a nie z innych terenów. 

Radny – Mirosław Matysik - od kilku lat obserwujemy wzrost cen za odbiór odpadów.  

Ludzie podchodzą do tak, że skoro płaca to wystawiają wszystko, nie zwracając uwagi na to, że można 

by wykorzystać coś ponownie. 

Wójt – Marian Holak – myślę, że wynika to z konsumpcji. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 

listopada 2021 roku poparli przedstawioną propozycję. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia takiej stawki 

opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomościach 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na terenie Gminy Budziszewice, a także 

zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie odpadami  komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się   – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina nieobecna 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 
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10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXVI/143/2021 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi i ustalenia takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe na 

terenie Gminy Budziszewice, a także zwolnienie w części z opłaty za gospodarowanie odpadami  

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

3) zmiany budżetu Gminy na 2021 rok, 

 

Skarbnik – Elżbieta Andryszczak  - omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 

2021 rok. 

Powiedziała min., że zarówno plan dochodów jak i plan wydatków budżetu gminy proponujemy 

zwiększyć o 361.664,00zł. 

Plan dochodów po zmianach wyniesie 15.288.304,92zł, zaś plan wydatków 15.477.244,92zł. 

Zwiększy się ponadto limit wydatków na realizację zadań inwestycyjnych o kwotę 26.696,00zł. 

Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 

listopada 2021 roku nie wnieśli uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy na 2021 rok, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                 – 0 

• wstrzymało się   – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina nieobecna 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 
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10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała Nr XXVI/144/2021 w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2021 rok stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

4) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, 

 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – powiedziała, że zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Budziszewice są konsekwencją zmian wprowadzonych do budżetu gminy. 

Następnie omówiła proponowane zmiany. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 

listopada 2021 roku poparli przedmiotowy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice, po czym poddał go pod głosowanie, w 

wyniku czego:  

• za głosowało       –  14 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina nieobecna 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 
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Uchwała Nr XXVI/145/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Budziszewice 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w 

sprawie. 

 

5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień 

 

Wójt – Marian Holak  – powiedział, że proponujemy podwyższenie stawek średnio o 5% - czyli mniej 

niż wynosi inflacja. 

Stawka podatku od budynków mieszkalnych wzrośnie o 3 grosze, czyli przy 100m podwyżka wyniesie 

3zł na rok. 

Stawka od powierzchni zajętej pod działalność gospodarczą wzrośnie 1zł, czyli średnio będzie to na 

rok 100 zł więcej. 

Dodał, że nie mamy z tego tytułu wielkich zysków, ale  musimy te stawki utrzymywać na jakimś 

poziomie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poprosił o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 

listopada 2021 roku opowiedzieli się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz zwolnień, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina nieobecna 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVI/146/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości oraz 

zwolnień  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 
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6) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 

 

Wójt – Marian Holak  – powiedział, że trzy lata nie podwyższaliśmy stawek podatku od środków 

transportowych. Obecnie, podobnie jak w poprzednich przypadkach, proponujemy symboliczny 

wzrost o 5% 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 

listopada 2021 roku pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina nieobecna 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVI/147/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

7) rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022, 

 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik -  omówiła projekt uchwały w tej sprawie. Następnie poprosiła o 

pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 

listopada 2021 roku nie wnieśli uwag do projektu uchwały w tej sprawie. 
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Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2022, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina nieobecna 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVI/148/2021 w sprawie przyjęcia Rocznego programu współpracy Gminy Budziszewice 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

8) Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Budziszewice 

na lata 2021-2026 

 

Sekretarz Gminy – Alina Jarecka – powiedziała, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu 

Komisji. Następnie poprosiła o pytania. 

Pytań nie zgłoszono. 

Radna – Barbara Woźniak – powiedziała, że członkowie Komisji Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej, 

Kultury i Sportu oraz komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów na wspólnym posiedzeniu w dniu 26 

listopada 2021 roku opowiedzieli się za przyjęciem uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Budziszewice na lata 

2021-2026 , w wyniku czego: 

• za głosowało       –  14 

• przeciw                – 0 

• wstrzymało się    – 0 
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Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina nieobecna 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała Nr XXVI/149/2021 w sprawie Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Budziszewice na lata 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Załącznik stanowi również projekt uchwały w w/w sprawie. 

 

PUNKT 5 

              INFORMACJA WÓJTA O DZIAŁANIACH PODEJMOWANYCH MIĘDZY SESJAMI RADY GMINY 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że w ostatnim okresie: 

− zamknęliśmy sprawę zakupu samochodu dla OSP Budziszewice.  Dzięki temu mamy 

zapewnione lepsze bezpieczeństwo. Dodał, że będziemy czynić starania aby również 

Rękawiec wyposażyć w jakiś sprawny samochód; 

− zakończyliśmy budowę kanalizacji na ulicy Sadowej; 

− wykonaliśmy drogę w Adamowie; 

− podpisaliśmy umowę na drogę Nowy Rękawiec-Nowe Mierzno; 

− pozyskaliśmy blisko 9 mln zł na przebudowę dróg na terenie gminy. Są to głownie drogi 

powiatowe, ale także i gminne. Będziemy tym zarządzać, ale praktycznie nie będziemy 

dokładać do dróg powiatowych własnych środków; 

− otrzymaliśmy nagrodę 1mln zł za przyrost liczby osób zaszczepionych w okresie od sierpnia 

do października; 

− otrzymaliśmy przeszło 919 tysięcy na rozbudowę kanalizacji – zamierzamy iśc w kierunku 

Nowy Józefów, Stary Józefów, Mierzno. Będziemy to tak chcieli skonstruować finansowo aby 

skorzystać ze środków popegeerowskich aby jak najmniej wykładać z własnego budżetu; 

− otrzymamy 100 tysięcy na informatyzację urzędu w ramach projektu Cyfrowa Gmina; 

− do końca marca cała gmina ma zostać objęta światłowodem; 

− podpisaliśmy umowę z Playem na dzierżawę gruntu pod budowę masztu telefonii 

komórkowej; 

− na końcowym etapie jest uzgadnianie projektu przebudowy drogi wojewódzkiej; 

− czekamy na rozstrzygnięcie konkursu na odnawialne źródła energii; 



11 
 

− w ciągu ostatniego roku udało nam się pozyskać 18 milionów złotych. Dla gmin wiejskich 

takiego wsparcie jeszcze nie było. To co zakładaliśmy nie będzie stanowiło problemu 

finansowego, a tylko problem wykonawczy. 

 

PUNKT 6 

              ZAPYTANIA I WOLNE WNIOSKI 

 

Radny – Mieczysław Mikinka – zapytał o podwyżkę diet dla sołtysów. 

Wójt – Marian Holak – ostatnie odbywały się sesje nadzwyczajne. Wprowadzimy ta sprawę na 

następnej sesji z mocą obowiązującą od dnia podjęcia. 

 

PUNKT 7 

              SPRAWY RÓŻNE 

 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik – powiedziała, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

podmioty dokonujące analizy oświadczeń majątkowych zobowiązane są złożyć Radzie Gminy 

informacje o osobach, które oświadczeń nie złożyły lub złożyły je pom terminie, o stwierdzonych 

nieprawidłowościach i o działaniach podjętych w związku z tymi nieprawidłowościami. I tak Naczelnik 

Urzędu Skarbowego, Wojewoda Łódzki oraz Wójt takie informacje przedłożyli. Wynika z nich, że 

wszystkie osoby zobowiązane oświadczenie złożyły w terminie i ostatecznie nieprawidłowości nie 

stwierdzono. 

Następnie poinformowała, że zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Sprawiedliwości Wójt Gminy 

zobowiązany jest do poinformowania Rady Gminy o wyznaczonych podmiotach, w których 

wykonywana będzie kara ograniczenia wolności i praca społecznie użyteczna. Wójt w swoim 

Zarządzeniu nr 50/2021 z dnia 4 listopada 2021 roku wskazał jako miejsce odbywania kary Urząd 

Gminy. Będą to głownie prace porządkowe. 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że ma do rozdania rozkład jazdy autobusów komunikacji gminnej. 

 

PUNKT 8 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – dziękując wszystkim za przybycie zamknął XXVI sesję 

Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                    Janusz Trzonek 

 

 

 


